

Referat fra styremøte 13/8-19 kl 1915:

Tilstede:

Rolf Hustad
Eirik Vevatne
Dagny Kvitingen
Sissel Lothe Høvik
Mattias Haugland
Gitle Lunde
Erik Vakt skjold
Simon Bjørnevik

Ikke tilstede:

Tore Grindevoll
Thorbjørn Sperrevik Hansen

Saksliste:

1. Godkjenning av referat fra forrige møte.

Godkjent, uten kommentarer

2. Status rosjef

Alt går sin gang, normal trening starter neste mandag. Venter på noen deler til romaskin

3. Status leder

Orienterte om innspill til styret

Vindalsvannet status. (Leder har mottatt tillatelse fra OBE til å nytte området ved Teinavika

4. Status materiell forvalter

Bensinkasse må på plass før UM ASAPZULU 😊

5. Status kasserer

Økonomi er god, vi er på budsjett. Kasserer er ajour med regnskapsføringen pr 1. august

6. Søknader

Innspill fra Eirik, Rolf i samarbeid med SLH og EV lager søknad og søker Framo Fusa

SPV støtte 40000,- til UM

Os kommune støtte 15 000,- til UM

7. Plan for gjennomføring av UM

1. Arbeidsfordeling, ansvar

Rolf kontakter Amund for støtte i UM. (Amund er i Oslo når UM forgår. Han skulle høre med Sindre om han kunne stille)

Rolf sender oppskrift til Taco suppe

Eirik Hører med butikker ang støtte

«Giveaways» Sissel snakker med Konsernsjef SportNorge

Eirik kontakter Concept2, Sissel kontakter Tufte.

Dagny setter opp en oppdatert liste i fm behov for varer til kiosk. Eirik sender grunnlag

Rolf sender kiosk meny til Dagny, samt fjorårets dugnadslister

Sissel kontakter dommergruppen og bekrefter oppmøte

8. Evt

a. Innspill fra Einar Vevatne ang rekruttering

Forslaget er godt, synliggjøring er viktig og en åpen dag er kanskje en vei å gå. Mulighet for å bruke promotering av klubben i fm UM og politiker kamp under UM.

Det ble enighet om å starte med åpen dag og deretter et evt informasjonsmøte med mer inngående info

Starte med bruk av lagbåter som en del av det å bygge det sosiale limet/miljøet i klubben.

Lage en reklame for klubben for bruk på Facebook og etter UM prøver vi å få til en åpen dag, Rolf gir svar til Einar om hva klubben har bestemt.

Lengre diskusjon rundt rekruttering og trening. Under diskusjonen kom det frem fra rosjeff at Junior B jentene hadde gitt klar beskjed om de ikke ønsket å ha med jenter som ødela nivået på treningene.

Dette ble diskutert og det ble enighet om at det er viktigere å beholde det sosiale miljøet i klubben enn at noen hadde treninger som var forbeholdt de som satset. Klubben skal ikke hindre noen i å delta på en trening som de ønsker å delta på, selv om utøverne har et lavere nivå enn opplegget tilsier. Det sosiale miljøet i klubben vil svekkes og kanskje ødelegges ved splitting av treninger hvor bare noen av utøverne får invitasjon til å delta. Klubben har et sårbart miljø med så få deltakere at det skal jobbes med å styrke det sosiale miljøet. Samhandling mellom JB og JC skal prioriteres.

Leders kommentar til denne sak, (ikke del av referatet):

Som leder i roklubben ser jeg nødvendigheten av å ha en debatt om verdigrunnlaget til roklubben. Jeg ønsker ikke å representere en klubb hvor enkeltindividets ønsker prioriteres over det sosiale fellesskap hvor det er plass til alle. Dette er noe vi i ledende posisjoner ikke skal akseptere dersom slike forslag kommer opp. Dette vil jeg ta opp som egen sak på vårt neste styremøte.

b. Innspill fra Einar Vevatne og Rune Mowinckel-Nilsen ang bruk av roklubbens område

Samme regler for alle som er på anlegget. Sette ut skilt om trening

Bordene og benkene settes opp til trærne og lenkes fast til disse. Det monteres et bevegelses aktivert lys under terrassen. Evt kamera.

Roklubben står på et friluftsområde og dette kan vi ikke nekte noen å bruke. Det er kun under trening og arrangement vi kan stenge av området. Rolf Svarer i brev form på innspillet

- a. Andre saker
- i. Bensinlager. Tatt tidligere på møtet.
 - ii. Dugnad for å rydde roklubben i fm lørdagen (31/8) før OsTriathlon, Stativ for knebøy festes i gulv.
 - iii. Service på henger, nytt nesehjul, klammer. Rolf kjøper på biltema. Henger sendes på service. Simon stiller opp! (Hengeren har vært hos Os Auto og den er pr dd ikke kjørbær. Os Auto skal forsøke å få tak i deler til hengeren for å gjøre den i god kjørbær stand.) (i mellomtiden låner vi hengeren til Bergens i fm Kjørbo regattaen. Dette er avtalt av Eirik med Anders Fiskerstrand)
 - iv. Triathlon 1/9-19: Ønsker 2 kajaker med mannskap. (her bør vi si fra at kajaker ikke er sikringsverktøy) i tillegg trenger de løypevakter. Vi hører med hvem av Juniorer som kan stille. Oppdraget gir mye penger til klubben. Det legges ut på facebook at det er behov for personell til å stå på post 15+. Opplæring vil bli gitt for oppgavene) Rolf og Gitles bror tar Kajak og bistår på vannet. Foreslår at JB gutter bes om støtte
 - v. Trenerforum / Trener1 kurs Lars Eirik og Mikael. Eirik sørger for påmelding.
 - vi. Pokalforslag. Diskutert, pokal, kun NR logo, medalje NR pluss 2019(årstall). Eirik ordner dette med premiebua på Os
 - vii. Navn på båter: Empacher skal ha navnet «Bjørnefjord», Filippi dobbel skal hete «Erling». Filippi single fra Bergens skal hete «Teinavika». Nytt navneskilt til Hedevig. Pluss de andre som er uten navn (Gjelder Kamp, MK Lasse, Rune, Askeladden,). Rolf snakker med Krister og avtaler pris for dette.
 - viii. Eirik: bytte århåndtak. Eirik bestiller etter ønske hvis vi ikke har allerede.

Neste møte: I fm med ryddedugnad.



Rolf Hustad

Leder

Os Roklubb

Telf: +47 995 48 552, e-post: rolf@mkdok.no